
 

 
 

 

 

 

 

  

Zápis z řádného zasedání AS SU FPF dne 23. 6.  2022 

 

Přítomni: Mgr. Pavla Bergmannová, BcA. Adéla Pluhaříková,   Mgr. David Radek, Ph.D., doc. 

Mgr. Jiří Siostrzonek, Ph.D., Bc. Laura Škrobánková, Mgr. Miroslav Urbanec, Ph.D., doc. 

PhDr. et. PaeDr. Miloslav Vondráček, Ph.D., doc. PhDr. Michaela Weiss, Ph.D., MgA. 

Miroslav Zeman, doc. PhDr. et. PaeDr. Miloslav Vondráček, Ph.D 

 

Omluveni: Karel Hasík, Bc. Laura Škrobánková 

 

Hosté: prof. PhDr. Irena Korbelářová, Dr., Ing. Mgr. Josef Svoboda, MgA. Kamila Návratová 

 

 

Program:  
1. Projednání programu jednání 

2. Výroční zpráva o činnosti Filozoficko-přírodovědecké fakulty v Opavě Slezské univerzity 

v Opavě za rok 2021 

3. Podmínky přijímacího řízení pro akad. rok 2022/2023 – Audiovizuální tvorba – kombinovaná 

forma studia, navazující magisterské sdružené studium (Anglický jazyk, Český jazyk a 

literatura, Historie) 

4. Plán realizace Strategického záměru Filozoficko-přírodovědecké fakulty v Opavě pro rok 2021 

– Hodnocení plnění cílů k 31. 12. 2021 

5. Návrh rozpisu příspěvků a dotace Filozoficko-přírodovědecké fakulty v Opavě pro rok 2022. 

6. Různé 

a. Představení komunikační strategie Filozoficko-přírodovědecké fakulty Slezské 

univerzity v Opavě 

Ad1) Program jednání byl schválen všemi přítomnými. 

 

Hlasování: 8 hlasů pro 

 

Ad2) AS SU FPF projednal a schválil č. j. 6/22/AS - Výroční zpráva o činnosti Filozoficko-

přírodovědecké fakulty v Opavě Slezské univerzity v Opavě za rok 2021. Komentář podala 

děkanka. 

 

Hlasování: 8 pro 

 

Ad3)  AS SU FPF projednal a schválil č. j. 7/22/AS Podmínky přijímacího řízení pro akad. 

rok 2022/2023 – Audiovizuální tvorba – kombinovaná forma studia, navazující 

magisterské sdružené studium (Anglický jazyk, Český jazyk a literatura, Historie). 

Komentář podala děkanka. 



 

Hlasování: 8 hlasů pro 

 

Ad4) AS SU FPF projednal a schválil č. j. 8/22/AS Plán realizace Strategického záměru 

Filozoficko-přírodovědecké fakulty v Opavě pro rok 2021 – Hodnocení plnění cílů k 31. 

12. 2021. Komentář podala děkanka. 

 

Hlasování: 8 pro 

 

Ad5) AS SU FPF projednal a schválil č. j. 9/22/AS Návrh rozpisu příspěvků a dotace 

Filozoficko-přírodovědecké fakulty v Opavě pro rok 2022. Komentář podala děkanka, 

vysvětlila postup při tvorbě rozpisu a poukázala na fakt, že rozpis finančních prostředků byl 

předjednán s vedoucími jednotlivých ústavů a Institutu tvůrčí fotografie. V následné diskuzi 

vystoupil Doc. Siostrzonek, který tlumočil stanovisko prof. PhDr. Vladimíra Birguse, 

vedoucího ITF, který vyjádřil zásadní nespokojenost s výslednou podobou rozpisu a navrhl 

zrušení Ústavu lázeňství, gastronomie a turismu s poukazem na fakt, že ULGAT nemá platnou 

akreditaci a prostředky směřované na tento ústav by bylo vhodné využít na podporu ITF. 

Děkanka reagovala konstatováním, že při tvorbě rozpočtu můžeme pracovat pouze s finančními 

prostředky poskytnutými rektorátem a že je nutno hledat další možnosti financování, především 

prostřednictvím projektů (GAČR, TAČR, Interreg apod.). Vyjádřila se také k návrhu na zrušení 

Ústavu lázeňství, gastronomie a turismu – nelze zrušit ústav, který má v současnosti podané 

dvě žádosti o akreditaci studijních programů na Národním akreditačním úřadu. V případě, že 

tyto žádosti nebudou schváleny, je možno uvažovat o útlumu činnosti ULGATU. 

Dr. Radek položil dotaz, zda je v rozpisu finančních prostředků rezerva pro případ skokového 

zvýšení cen energií. Reagovala děkanka a tajemník fakulty – do konce roku 2022 jsou energie 

pokryty fixními smlouvami, pokud by nastala mimořádná situace, bylo by nutno 

restrukturalizovat rozpočet. 

Mgr. Zeman reagoval otázkou, zda, vzhledem k situaci s cenami energií, uvažuje vedení fakulty 

o snížení energetické náročnosti budov prostřednictvím zateplení (Hradecká), případě 

instalováním fotovoltaiky. Děkanka konstatovala, že tyto kroky již probíhají a v rámci projektu 

„Národní plán obnovy“ se počítá s investicemi v této oblasti, hlavně v souvislosti se 

zamýšlenou dostavbou budovy na Hradecké. 

Mgr. Zeman položil dotaz, zda by v případě nárůstu cen energií nebylo řešením posunout 

zahájení semestru. Děkanka reagovala, že je to jeden z možných kroků, který ale přináší i 

komplikace – narušení harmonogramu akademického roku, narušení harmonogramu povinných 

praxí apod. Konstatovala, že se nabízí i jiné řešení – přechod na online výuku, hybridní režim. 

Doc. Vondráček poukázal na fakt, že při tvorbě rozpočtu, resp. rozpisu finančních prostředků 

je nutno zohlednit fakultní zájmy a princip solidarity. Ohledně otázky energií upozornil, že by 

bylo vhodné přemýšlet nad alternativními zdroji energií (fotovoltaika, tepelná čerpadla atd.). 

Děkanka reagovala, že je to cesta a bude to zohledněno při plánování stavebních úprav. 

 

Hlasování: 8 pro 

 

Ad6) Různé 

MgA. Kamila Návratová z Centra mediální komunikace FPF SU představila propagační 

strategii FPF SU, vysvětlila, jaké prostředky a nástroje fakulta využívá při propagaci. Jedná se 

především o cílenou PPC kampaň na sociálních sítích, prezentace v tisku a na Gaudeámu. 

Nabídka doc. Weiss na spolupráci s překlady do angličtiny. Dotaz Mgr. Bergmannové, zda by 

se výstupy mohly dostat na ústavy. Reakce MgA. Návratové – pravidelně informuje o činnosti 

Centra mediální komunikace na kolegiích, je připravován i přehled. Poděkování všem ústavním 



koordinátorům. Dotaz Mgr. Bergmannové, zda fakulta spolupracuje s portály pro inzerci a 

zaměřené na popularizaci vědy, a zda jsou k dispozici propagační materiály. MgA. Návratová 

konstatovala, že ano, do diskuze se zapojila i děkanka. Doc. Siostrzonek poděkoval MgA. 

Návratové za zajímavou prezentaci a položil dotaz, zda a jak se fakulta prezentuje na letních 

festivalech a jaké byly ohlasy na Den otevřených dveří. Reagovala MgA. Návratová a děkanka 

– fakulta se prezentuje např. na festivalu Slunovrat, Colours of Ostrava a další. 

 

Doc. Siostrzonek položil dotaz, zda by bylo možno umístit na budovu na Bezručově náměstí 

13 cedulku ITF. Děkanka reagovala, že je možno o tom jednat, ale upozornila, že žádný ústav 

nemá vlastní, takže by se muselo jednat o cedulku fakulty. 

 

Děkanka informovala senát o postupu vedení fakulty v případě nevhodného chování pedagogů 

vůči studentům (podnět zazněl na minulých zasedáních) – byla vyhodnocena studentská anketa, 

objevil se tam 1 podnět tohoto typu, nutno řešit na ústavech – vedoucí mají povinnost řešit tyto 

záležitosti se svými zaměstnanci. Děkanka dále obecně informovala o jednom případu 

obtěžování, který vedení fakulty aktivně řeší a vysvětlila, jaký je v podobných případech 

postup. Apelovala na všechny, kteří se s podobným chováním setkali, aby se neváhali obrátit 

na fakultní senátory nebo přímo na vedení fakulty. Lze využít také studentskou anketu v IS, 

upozornila, že byla spuštěna anketa za LS. Mgr. Zeman upozornil, že studenti ITF se ji 

nemohou zúčastnit, protože nemají v LS zapsané předměty – děkanka – nutno řešit na ITF 

úpravou studijních plánů. 

 

Příští zasedání AS FPF SU se uskuteční 3. 10. ve 13.00 v zasedací místnosti děkanátu. 

 

 

Usnesení z řádného zasedání AS FPF SU ze dne 2. 5. 2022 

1. Akademický senát FPF SU schvaluje Výroční zpráva o činnosti Filozoficko-

přírodovědecké fakulty v Opavě Slezské univerzity v Opavě za rok 2021 

2. Akademický senát FPF SU schvaluje Podmínky přijímacího řízení pro akad. rok 

2022/2023 – Audiovizuální tvorba – kombinovaná forma studia, navazující magisterské 

sdružené studium (Anglický jazyk, Český jazyk a literatura, Historie). 

3. Akademický senát FPF SU schvaluje Plán realizace Strategického záměru Filozoficko-

přírodovědecké fakulty v Opavě pro rok 2021 – Hodnocení plnění cílů k 31. 

4. Akademický senát FPF SU schvaluje Návrh rozpisu příspěvků a dotace Filozoficko-

přírodovědecké fakulty v Opavě pro rok 2022 

 

 

        

 

 

 

 

 

 

 

Mgr. David Radek, Ph.D. 

Předseda AS SU FPF 

 



 

 

Zápis ze zasedání akademické obce 23. 6. 2022 

Přítomni: dle prezenčních listin 

1. Byla přednesena zpráva o činnosti AS FPF SU za období 28. 6. 2021 – 23. 6. 2022. 

Zprávu přednesl předseda AS FPF SU Mgr. David Radek, Ph.D. 

2. Byla přednesena zpráva o činnosti Filozoficko – přírodovědecké fakulty SU za období 

28. 6. 2021 – 23. 6. 2022. Zprávu přednesla děkanka FPF SU prof. PhDr. Irena 

Korbelářová, Dr. 

3. Diskuse, návrh usnesení 

 

Diskuse:  

Usnesení: Akademická obec vyjádřila souhlas se zprávami předsedy AS FPF SU a děkanky 

FPF SU. 

Hlasování: všichni přítomni pro 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

         Mgr. David Radek, Ph.D. 

         Předseda AS FPF SU 

 


